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2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	张家港市张运机械制造有限公司
	联 系 人
	王佳斌

	地    址
	张家港市大新镇新东路南侧
	电子信箱
	zyjxzz@126.com

	邮    编
	215636
	电    话
	13812988858

	网    址
	www.zyjxzz.com
	传    真
	0512-58376989

	单    位    简    介

张家港市张运机械制造有限公司创建于2002年，创业之初依托本地的资源优势从事生产输送设备，随着市场形势的变化，技术含量低、劳动力成本高的输送设备行业已经不符合本市行业的发展趋势，公司在2006年开始转入非标设备的研发、制造和销售，现为国内专业制造冷弯设备、高频焊管设备、电梯导轨辅助加工专用设备及非标自动化生产线的知名企业。公司现有员工100余人，其中大专及以上学历占公司总员工数的40%以上。公司年产销各类非标/标准设备500多台/套。
我公司在2009年2月通过了ISO9001-2008质量管理体系认证，并在2014年度申请成为“江苏省高新技术企业”，2016年度申请成为“张家港市工程技术研究中心”，2017年度完成申请 “苏州市工程技术研究中心”工作。同时我公司还是国内首家能独立设计电梯导轨加工设备生产线的企业，更是国内电梯导轨加工技术创新的开拓者。与国际品牌西班牙塞维拉、意大利蒙特费罗、意大利马拉兹在国内的合资企业及民族品牌“长江润发”等都有长期紧密的合作关系。
我公司产品覆盖江苏、浙江、上海、广东、辽宁、山东、天津、河北、贵州等省市，公司未来几年将以“质量为本-技术创新”为理念，用全球化的视野，站在行业制高点，抢抓发展机遇，抢占市场空间，全力打造技术革新的新“张运”品牌。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	研发主管
	机械
	非标机械的研发和团队建设
	本科及以上
	2
	10-16万（可根据研发情况另议）

	机械工程师
	机械
	机械设计
	大专及以上
	10
	7-12万

	电气主管
	电气及自动化专业
	电气设计和团队的建设
	本科及以上
	2
	10-13万

	电气工程师
	电气及自动化专业
	电气设计和团队的建设
	本科及以上
	10
	6-10万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数  4  (个)，需求人数   24   (人)，涉及专业2 (门)，

需求博士     (人)、硕士    (人)、本科及以下24(人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Zhangjiagang Zhangyun Machinery manufacturing Co., Ltd
	Contact Person
	wangjiabin

	Address   
	Zhangjiagang city,daxin town, north of xindong road
	E-mail
	zyjxzz@126.com

	Zip Code
	215636
	Telephone
	13812988858

	Web Site
	www.zyjxzz.com
	Fax
	0512-58376989

	Brief Introduction of the Organization

Zhangjiagang Zhangyun Machinery manufacturing Co., Ltd was founded in 2002, At the beginning of the business ,our company relied on local resources to engage in the production of transport equipment, As the market situation is changing, low-tech,high labor costs of the transport equipment industry is not in line with the development trend of the city's industry, The company began to development, manufacturing and sale of non-standard equipment in 2006, and now the domestic professional manufacturer of cold equipment, high frequency welding equipment, processing equipment and auxiliary elevator guide rail non-standard automation production line of well-known enterprises. The company currently employs more than 100 people, including college degree or above accounted for more than 40% of the total number of employees. The annual sales of all kinds of non - Standard / standard equipment more than and 500 / sets. Our company passed the ISO9001-2008 quality management system certification in February 2009, and apply to become a high-tech enterprises in Jiangsu province in the year 2014, year 2016 to apply for "Zhangjiagang engineering technology research center", "2017 year to complete the application of Suzhou engineering technology research center". At the same time I was the first domestic independent design of elevator guide rail processing equipment production line of business, is the domestic elevator guide processing technology innovation pioneer. With the international brand of Spanish savera, Italy monteferro, Italy maraz in domestic joint venture enterprises and national brand "Changjiang" have long-term close relations of cooperation. Our products cover Jiangsu, Zhejiang, Shanghai, Guangdong, Liaoning, Shandong, Tianjin, Hebei, Guizhou and other provinces and cities, the company in the next few years will be "quality oriented technological innovation" concept, with the vision of globalization, stand on the commanding heights of industry, seize the development opportunities, seize new market space, "Zhang Yun" brand to build the technology innovation.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	R & D Supervisor
	Mechanics
	Non standard machinery R & D and team building
	Bachelor degree or above
	Two
	100-160 thousand (According to the research situation separately)

	Mechanical Engineer 
	Mechanics
	machine design
	College degree or above
	Ten
	70-120 thousand

	Electrical Supervisor
	Electrical and automation
	Electrical design and team building
	Bachelor degree or above
	Two
	100-130 thousand

	Electrical Engineer
	Electrical and automation
	Electrical design and team building
	Bachelor degree or above
	Ten
	60-100 thousand

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number     ，Vacancy Number      ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree     、Master Degree   、Bachelor Degree and Below     。

	Note
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2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	
	单位性质
	

	单位地址
	
	邮    编
	

	网    址
	
	电子邮件
	

	联 系 人
	
	电    话
	

	手    机
	
	传    真
	

	单位简介
	

	项目名称
	

	所属行业
	

	项目介绍
	

	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Experts

(2017)

	Name of the Organization
	
	Nature of the organization
	

	Address
	
	Zip Code
	

	Web Site
	
	E-mail
	

	Contact Person
	
	Tel
	

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	

	Name of the Project
	

	Industry
	

	Introduction of the Project
	

	Cooperation Conditions 
	

	Note
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